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«Профсоюзный диктант»
History of ESEUR
ESEUR? Do you know this abbreviation in English? It’s time you knew this important word! In English, ESEUR stands for «Education and Science Empoyees’ Union of Russia». It’s simple, isn’t it? ESEUR – is the voluntary public association of workers of different educational institutions created for representation and protection of social and labour rights. It is established on the basis of unity of interests!
ESEUR…Let’s go back to 1895! By the end of the 19th century employees associations had been formed in many different fields. Education wasn’t the exception! In 1895 there was the first Congress of Popular Teachers. The aim was to develop professional skills and labour conditions of educational workers. Later on, there were a lot of important events in the history of this association. Finally, in 1990 in September the Constituent Congress of Education and Science Empoyees’ Union was held. The regulations were adopted and its governing part was set up!
[image: ]ESEUR! In 2020 in September we celebrated its 30th anniversary! Our Union is great and very professional! We are responsible for future education and our Union! You should join in! No doubt! 








[bookmark: _GoBack]ПЕРЕВОД: История профсоюза
ESEUR? Знаете ли вы, что означает эта аббревиатура на английском языке? Пришло время познакомиться с этим важным словом! С английского языка ESEUR переводится как «Профессиональный союз работников народного образования и науки Российской Федерации». Все просто, не так ли? ESEUR – добровольное общественное объединение граждан, работающих в образовательных учреждениях различных типов и видов, созданное для представительства и защиты социально-трудовых прав и профессиональных интересов. Объединение на основе общих интересов!
ESEUR…Вернемся в 1895! К концу XIX века во многих сферах деятельности проходили процессы объединения работников. Образовательная среда не была исключением! В 1895 был проведен первый съезд народных учителей. Это мероприятие было проведено для повышения профессионального уровня работников образования. В истории профсоюза еще было очень много важных событий. Наконец-то, в сентябре 1990 прошёл Учредительный съезд Профсоюза работников народного образования и науки. На нём было принято решение о создании профсоюза, был принят Устав профсоюза и сформированы руководящие органы!
[image: ]ESEUR! В сентябре 2020 года была отмечена 30 годовщина образования профсоюза! Профсоюз – это серьезное и профессиональное объединение! Мы несем ответственность за будущее образование и за престиж профсоюза! Вы должны присоединиться к профсоюзу! Без сомнений! 
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